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To: @minvws.ni];IEEE)EXEDNN @minvws nl]
From:

Sent: Mon 4/6/2020 4:40:03 PM

Subject: RE: Vraag nav ethiek & Corona initiatief

Received: Mon 4/6/2020 4:40:04 PM

Beste allen,

Zojuist toelichting gekregen vanEEE:CZ. Allereerst was hij blij met onze vraag, goede timing, want ook hij
en collega’s hadden vanmorgen zich afgevraagd of team Ethiek hier niet bij betrokken zou moeten worden en prompt kwam mijn
mail.

Op twee niveaus is er overleg waarbij VWS betrokken is: 1. Medische beroepsgroepen (KNMG, NHG, FMS etc.) die spreken over

de medisch-ethische criteria, 2. Overleg waarbij BZO en WJZ betrokken zijn. In dit overleg kijken ze naar de procesmatige kant

van de zwarte fase. Vragen die nu leven zijn: wanneer bereiken we de grens dat de medische criteria niet meer van toepassing

zijn en we terecht komen in de zwarte fase, waarbij de politiek, triage en niet medische criteria een rol gaan spelen? In ieder

geval mag leeftijd geen criterium zijn, maar dat moet uitgelegd worden. En wat moet de minister hier dan wel mee? Dat is nog

een duister gebied, waar veel vragen liggen en waarin wij mogelijk een rol kunnen spelen.

EE
raadde aan

ff
te nemen. Hij trekt dit traject vanuit de IG]. Hij staat er dichterbij en hem kan ik vragen

of er behoefte is aan hulp van onze kant.

Tot zover, wordt vervolgd, fijne avond,

Groet,

5.1.28

Verzonden: maandag 6 april 2020 13:09

Aan:IEEEJEEM @minvws.ni>; 5.1.5

Onderwerp: RE: Vraag nav ethiek & Corona initiatief

ACRIPEE @minvws.nl>

Ik denk eigenlijk dat wij niet teveel moeten roeren in de taken die het veld van ons krijgt (het is een beetje gek dat wij bij het

veld gaan navragen wat ze precies in opdracht van VWS doen).

Dus neem vooral contact op met [IEEE = CZ; hij weet wat de opdarcht aan die clubs is en in hoeverre daar niet-

medische overwegingen in meegenomen worden en zo niet, wat daarop aanvullend evt nodig is.

Groet,

Directie Publieke Gezondheid, afdeling Ethiek

Adres: Parnassusplein5 // Postbus 20350, 2500 EJ Den Haag
contec KEEN /CEEEEEG minis

Verzonden: maandag 6 april 2020 13:04

Onderwerp: FW: Vraag nav ethiek & Corona initiatief

Zie hieronder de reactie van er zijn blijkbaar 2 initiatieven van ethici rondom Corona. Het klinkt niet alsof dat

eerste initiatief is opgezet in opdracht van een club. Voor initiatief 2 is dat dus wel zo. ERE ii hebt al een lijntje met [IEE
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of niet?

Maar misschien goed om verder eerst even het contact met CZ (zie appje [JEEZY af te wachten.

or EEE

Verzonden: maandag 6 april 2020 12:47

aan: IEEEDNN)BSED© minis i>
Onderwerp: Re: Vraag nav ethiek & Corona initiatief

Dag I fe

er zijn zijn 2 initiatieven:

1) de ethici van de UMC's proberen hun werkzaamheden te codrdineren, met elkaar kennis en ervaring uit te wisselen op

alle cthische aspecten rond corona crisis

2) een klein groepje ethici is door KNMG gevraagd mee te denken over tirage en code zwart; dat wordt uiteindelijk
gecoordineerd door FMS.

ik denk dat je metjouw vraag/aanbod het beste bij de KNMG ethici terecht kunt: of of

Erasmus MC, dept. Medical ethics and plulosophy
room Na REE

PO Box 2040, 3000 CA Rotterdam

wwwIEE.|
www.erasmusme.nl/ethiek

n

van:IEEE)EEEEMo minvws.n >
Verzonden: maandag 6 april 2020 12:20:39

Aan: 5.1.2e

Onderwerp: Vraag nav ethiek & Corona initiatief

Dag [EREZN.

Ik las dat jij met andere ethici van de UMC’s betrokken bent bij een overleg over een rechtvaardige selectie van patiénten (in het

‘zwarte’ scenarion). Kun jij me iets vertellen over de doelstelling van dat overleg, en wat en aan wie jullie rapporteren? Ik heb

net namelijk op de werkvloer gesproken over de vraag of ons ethiekteam bij de directie Publieke Gezondheid van VWS, op de

een of andere manier betrokken moet zijn bij dergelijke initiatieven. Bijvoorbeeld omdat we relevante informatie en

overwegingen zouden kunnen doorgeven aan het Corona crisis team.

Hoor graag van je!

Hartelijke groet,
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buiten verzoek
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buiten verzoek


